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Protokoll från rådet för funktionshinder 2017-05-
11 

Protokollet har justerats per mejl 2017-05-23 

 

Närvarande ledamöter 

Anders Carlsson (RTP), ordförande 

Carina Björklund (RSMH) 

Anita Runesved (FHL) 

Elisabeth Aguado (IFS) 

Svante Norbäck (Hjärnkraft) 

Jan Delvert (RTP) 

 

Frånvarande ledamöter:  

Ingen frånvarande 

 

Föredragande tjänstemän 

Jan Rönnberg, avdelningschef, socialtjänstavdelningen  

Anne Menes, sekreterare FH-rådet, socialtjänstavdelningen  

 

 

Tidpunkt: 

2017-05-11, kl. 12.00-14.30 , inklusive tillgänglighetsvandring 

 

Plats: 

Töfsingdalens servicebostad i Norra Djurgårdsstaden  

 

Sekreterare:  

Anne Menes 

 

 
  

Anders Carlsson  Elisabeth Aguado  

Ordförande   Justerare 

 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3. Val av protokolljusterare 
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Elisabeth Aguado utsågs att tillsammans med ordföranden justera 

dagens protokoll. 

 

§4. Föregående protokoll 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Jan R berättade om att arbetet med tertialrapport 1 är i slutfasen och 

att den ska upp nämnden 17 maj. Önskemål från FH-rådet att få en 

uppföljning av deras aktiviteter, det står inget explicit om dessa i 

förvaltningens utkast till tertialrapport. Anne berättar att strukturen 

på tertialrapporten följer stadens anvisningar och att syftet med 

tertialrapporten är att stämma av om förvaltningens prognoser och 

pågående arbete enligt KF:s mål fortgår enligt verksamhetsplanen. 

Vissa indikatorer ska inrapporteras, i övrigt är det i 

verksamhetsberättelsen som all redovisning sker. Förvaltningen ska 

också redovisa på indikationer/ aktiviteter där bedömningen är 

målen inte kommer att uppnås och analysera varför. Vi bestämmer 

att FH-rådet ska få en särskild redovisning av status på sina 

aktiviteter i samband med sammanträdena.  

 

Vidare informerar Jan R om teaterföreställningen ”Winston 

Churchill var inte heller klok”, som alla medarbetare i förvaltningen 

erbjuds att se och som handlar om arbetslivet för personer med 

funktionsnedsättning och syftar till att få ökad insikt om deras 

livssituation. FH-rådet är också inbjudet till föreställningen som 

spelas vid två tillfällen, 30 maj och 1 juni, i Östermalmsskolan. 

Elisabeth tycker att förvaltningens årsmål inom 

socialpsykiatriområdet är för lågt satta. Vi bjuder in företrädare från 

socialpsykiatrin i höst som får berätta mer om sitt arbete utifrån de 

satta målen.   

 

§6. Övriga frågor  

Diskussion om 5 % målet av bostäder för personer med 

funktionsnedsättning. Enligt Jan D avser målet enbart 

nybyggnationer. Viktigt att behovet av bostäder tillgodoses oavsett 

om det är 5 % eller inte. Staden borde ta ett helhetsgrepp och 

kartlägga hur stort behovet av bostäder med särskild service är. 

Detta gäller även socialpsykiatribostäder. Jan R informerar att 

socialnämnden har ett uppdrag i budget att samordna 

kartläggningen och se över behovet.  

 

Anne informerar om att information om att FH-rådet önskar träffa 

Presidiet har meddelats. Föreslagna datum 5 oktober och 2 

november. Önskemål från FH-rådet om 2 november. 
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§7. Nästa möte  

Torsdag 31 augusti, då med tillgänglighetsvandring i förvaltningens 

lokaler på Karlavägen 104.   

Bilagor  

1. Anteckningar från tillgänglighetsvandringen i Norra 

Djurgårdsstaden  

2. Karta med tillgänglighetsvandringens rutt  


